
Stanje v »Zmagi« je še vedno resno
Potem ko je že lanskega novembra po spreje-

mu periodičnega obračuna za devetmesečje prišlo
do prvih nesoglasij med OD Zmaga in DO Grad,
ki naj bi ji nudila pomoč v težkem stanju (kot
svetovaJna organizacija), so se odnosi med delov-
nima organizacijama pred dnevi dokončno skr-
hali.

V tem ozračju je potekala tudi razprava o stanju
v DO Zmaga na 124, seji izvršnega sveta 25.
januarja. Prekinitev sodelovanja (sklep o prekini-
tvi sporazuma je Zmaga sprejela 15. decembra) je
zlasti duhove v DO Grad, saj se tu nikakor ne
strinjajo z obtožbami, ki jih je na njihov račun
izrekla Zmaga. Stvari bodo nekoliko jasnejše ie-
le, ko bo prispelo poročilo SDK, ki so jo zaprosili
za kontrolo periodičnega obračuna za čbdobje 1.
1.-30. 9. 1988. SDK pa je začela z delom šele 6.
januarja letos.

D O Grad v svojem poročilu navaja, da so nje-
govi strokovni sodelavci v dobrem letu dni pripra-
vili cel sveženj konkretnih predlogov, elaboratov,
študij, gradiv in drugih dokumentov za izboljšanje
kriznega stanja v Zmagi. Na osnovi večmesečnega
dela so ob polletju 1988 predlagali ukrep družbe-
nega varstva ali celo začetek stečajnega postopka,
skozi katerega bi bilo moč obnoviti zdravi del
proizvodnje in ga tehnološko ustrezno prenoviti,
kadrovsko obnoviti organizacijo, predvsem pa za-
staviti nekaj novih programov, ki bi delavcem
Zmage ponudili novo možnost za razvoj ob pre-
strukturiranju in dodatnem šolanju.

Predstavnik DO Grad je na seji IS dejal, da kar
zadeva zgladitev skaljenih odnosov, so skušali

storiti vse, čeprav Zmaga že od oktobra ni plače-
vala obveznosti. Zmaga da je bila tudi leto dni
brez računovodja, je dejal, in da zdaj ne bi bilo
upravičeno pričakovati od Grada, da ga ji najde
čez noč. Še bolj pa se Zmaga moti, če misli, da bo
zdaj njej v prid kdo naredil napačen periodičen
obračun. »Skratka, čutimo del pomanjkanja pri-
pravljenosti Zmage,« je ob koncu dejal predstav-
nik DO Grad.

Glede na velika vložena sredstva, ne samo DO
Grad, ampak tudi drugih upnikov, ki so jih
v Zmago vložili v obliki dolgoročnih ali kratko-
ročnih kreditov, predlagajo IS, naj določi delovno
skupino, ki bo tudi na osnovi revizije periodične-
ga obračuna SDK dala celotno oceno o delu in
poslovanju Zmage.

Predstavnik (v. d. direktorja) Zmage je vztrajal
pri svojih trditvah, ki jih je zagovarjal že tudi prej,
češ da se z njimi strinja tudi inšpektor SDK.
Povedal je tudi, da bodo razpis za direktorja
ponovili (zdaj da imajo dva kandidata) in da je
vsaj po tej plati Zmaga kadrovsko pokrita.

Predsednik izvršnega sveta občine Stane Droljc
kljub temu ni mogel mimo ugotovitve, da je stanje
v Zmagi še vedno resno. Zmaga je nepsorno bila
v velikih težavah, je dejal, ki se kažejo tudi v pr-
vem kvartalu. Nekaj rezultatov pri izboljšanju
stanja je sicer bilo, vendar ne toliko, kot so priča-
kovali. Prav zato je predlagal, naj Zmaga izdela
dolgoročni koncept delovnega programa, ugotovi
posledice izgube v prvem trimesečju, uveljavi na-
čelo stimulativnega nagrajevanja, uvede program
za zmanjšanje delovne sile, reši kadrovska vpraša-
nja in uporabi razvojne ter organizacijske zamisli,

ki jih je predlagal Grad. Skratka, delovni organi-
zaciji naj raje delata na tem, da sporazumno zgla-
dita neurejene odnose, kot pa da na izvršnem
svetu pereta umazano per i lo . . .
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